
 

 
 
Stipendium på 1000 kr för en enastående kämpainsats och nytt banrekord på 
Vafferhallsloppet 2014. 

1973 gick det första Vafferhallsloppet. Enda året loppet ställts in är 1985 då det var 
översvämning efter banan vid Svartviken. Järvenskolans förre rektor Tore Andersson var 
lärare på den tiden, och han tillsammans med lärarkollegan Per Axbäck röjde upp banan 
inför det allra första loppet. Tore sprang sedan loppet nästan varje år, även flera år efter sin 
pensionering.  

Mitt allra första Vafferhallslopp gjorde jag när jag gick i 3:an, fick dispens den gången att 
vara med och springa trots att jag var för ”liten”. Detta var alltså i slutet på 80-talet. Mitt 
senaste Vafferhallslopp gjorde jag 2014 och jag imponerades av din kämpainsats, speciellt i 
de sista uppförsbackarna..     

Banan har i stort sett varit densamma alla år, den bansträckningen som gäller nu är ca 30-40 
sekunder snabbare än den ursprungliga. På den gamla bansträckningen har ingen varit 
under 19 minuter och snabbaste tiden är från 1993. Ett år startade man på grusplanen så 
banan var det året en bit kortare än idag. Dagens bansträckning som är ganska lik den 
ursprungliga kommer troligen att användas i många år.   

Grattis och hoppas att du fortsätter träna i många år framåt!  
 
Hälsningar L-O Gävert  


